
 
 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Παρασκευή, 15 Νοεμβρίου 2024  

 

Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα 
Ζαχαράκη Σοφία, 
Προς τον Υπουργό Εσωτερικών, κο Λιβάνιο Θεόδωρο, 
Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κο 
Χατζηδάκη Κωνσταντίνο, 

Θέμα: «Ξανά απλήρωτοι παιδικοί σταθμοί - ΚΔΑΠ - ΚΔΑΠ ΜΕΑ – Για 
άλλη μια χρονιά, καθυστερήσεις στην πληρωμή των voucher» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Η χρηματοδότηση των ΚΔΑΠ, ΚΔΑΠ ΜΕΑ και των βρεφονηπιακών σταθμών 
περιλαμβάνεται στο πρόγραμμα παιδικής προστασίας του ΕΣΠΑ ’21-’27.  

Κάθε σχολικό έτος όμως, παρατηρούνται πολύμηνες καθυστερήσεις στην 
πληρωμή παιδικών σταθμών - ΚΔΑΠ - ΚΔΑΠ ΜΕΑ για τις υπηρεσίες που 
παρέχονται στους δικαιούχους voucher. Ενώ βρισκόμαστε στα μέσα 
Νοεμβρίου, οι πληρωμές των μηνών Σεπτεμβρίου και Οκτωβρίου 2024 δεν 
έχουν ακόμα καταβληθεί. Οι ιδιοκτήτες αδυνατούν να καλύψουν τα έξοδα των 
επιχειρήσεών τους. Η μισθοδοσία των εργαζομένων καθυστερεί. Εξαιτίας της 
αβεβαιότητας που οι καθυστερήσεις αυτές δημιουργούν, πολλές δομές έχουν 
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σταματήσει να δέχονται voucher, ενώ πολλές ακόμα σκοπεύουν από την 
επόμενη χρονιά να ακολουθήσουν το παράδειγμά τους.  

 

Κυρίοι Υπουργοί 

Επειδή η Κυβέρνηση πρέπει να σταματήσει να απαξιώνει βρεφονηπιακούς 
σταθμούς, ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠ ΜΕΑ, δομές που προσφέρουν σημαντικές 
κοινωνικές υπηρεσίες σε οικογένειες και ευπαθείς ομάδες, 

Επειδή τα ΚΔΑΠ ΑμεΑ είναι η μόνη διέξοδος για αυτά τα παιδιά, καθώς 
συμβάλλουν στην αξιοπρεπή ποιότητα ζωής τους και την κοινωνικοποίησή τους, 
 
Επειδή η καθημερινότητα των οικογενειών δεν πρέπει να εξαρτώνται από 
vouchers προγραμμάτων, 
 
Επειδή ο αποκλεισμός από τις δομές αυτές είναι ορατός για τις οικογένειες με 
χαμηλά εισοδήματα, 
 
Επειδή παρά του επείγοντος του θέματος δεν φαίνεται να υπάρχει καμία 
κυβερνητική ευαισθησία, 
  

Ερωτάσθε 

 

1. Πότε προβλέπεται να αποδοθούν τα οφειλόμενα ποσά στους 
βρεφονηπιακούς σταθμούς, στα ΚΔΑΠ και στα ΚΔΑΠ ΜΕΑ; Σε ποιες 
ενέργειες θα προβούν τα αρμόδια Υπουργεία ώστε να καταβληθούν το 
συντομότερο δυνατόν οι οφειλές αυτές; 
 

2. Ποια μέτρα σκοπεύετε να λάβετε ώστε να μην επαναληφθούν για 
πολλοστή φορά τέτοιες καθυστερήσεις, που επηρεάζουν τη λειτουργία 
των δομών και την καθημερινότητα χιλιάδων οικογενειών;  

Η ερωτώσα βουλευτής  

     Καζάνη Αικατερίνη  

               




